

Heep Yunn School Scholarships 2019-2020

Full, half, quarter and fixed monetary amount scholarships are awarded to students who are exceptionally talented or who have achieved excellent achievements.

Scholarships for academically- outstanding students

- a. 5 full fee scholarships for academically-outstanding students when joining HYS at F.1.
- b. At the end of the academic year, scholarships of full, half, quarter and fixed monetary amount will be awarded to the 1st to 10th students in the form.

Scholarships for talented students in sports or cultural activities (Sports, Music and Language Arts, Drama, etc.) in fixed monetary amount.

The Scholarship Scheme will be subject to yearly review by the School Management Committee with reference to the School's financial situation and development needs.

協恩中學 獎學金 2019-2020

協恩中學的獎學金細節如下：

為學業成績優異學生設立之獎學金

- 甲. 本校為學業成績優異的學生設立了五個學費全免獎學金。此獎學金於學生入讀中一年級時發放。
- 乙. 於學年終結時，本校將為考獲第一名至第十名的學生設立獎學金（全免、半免、四分一免學費或定額獎學金）

為文化體藝活動（體育、音樂、語言、戲劇等）方面表現優秀的學生設立定額獎學金

校董會將因應學校財政狀況及發展需要，每年檢討及修訂獎學金計畫。